

Title (en)

IMPROVEMENTS IN AND RELATING TO RAISED FLOORING SYSTEMS.

Title (de)

DoppelbödenSysteme.

Title (fr)

AMELIORATIONS APPORTEES A DES SYSTEMES DE PLANCHEIAGE SURELEVE.

Publication

**EP 0587583 A1 19940323 (EN)**

Application

**EP 92908934 A 19920501**

Priority

GB 9109837 A 19910507

Abstract (en)

[origin: WO9219828A1] The present invention provides a pedestal (10) for a raised flooring system, which pedestal (10) comprises a base means (20) and a head-cap (40) supported by the said base means (20); which head-cap (40) is adapted to carry one or more flooring panels (50); wherein the said base means (20) includes a stack of one or more incremental portions (22), the number of incremental portions (22) being determined by the required spacing of the one or more panels (50) from a sub-floor on which the base means (20) stands. The present invention also comprehends a flooring system comprising a plurality of pedestals (10) according to the invention and a plurality of flooring panels (50) adapted to be supported on the said pedestals (10).

Abstract (fr)

La présente invention décrit un socle (10) destiné à un système de planchériage surélevé, ledit socle (10) comprenant un élément de base (20) et un couvercle (40) soutenu par ledit élément de base (20); ledit couvercle (40) est conçu pour porter un ou plusieurs éléments de revêtement de sol (50); ledit élément de base (20) comprend un empilage d'un ou plusieurs segments se superposant (22), le nombre de segments se superposant (22) étant déterminé par l'espacement requis pour un ou plusieurs éléments de revêtement de sol (50) à partir d'un faux-fond su lequel repose l'élément de base (20). La présente invention se rapporte également à un système de revêtement de sol comportant une pluralité de socles (10) et une pluralité d'éléments de revêtement de sol (50) conçus pour être maintenus sur lesdits socles (10).

IPC 1-7

**E04F 15/024**

IPC 8 full level

**E04F 15/024** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04F 15/02447** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9219828A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9219828 A1 19921112**; AU 1662192 A 19921221; EP 0587583 A1 19940323; GB 2272232 A 19940511; GB 2272232 B 19950208;  
GB 9109837 D0 19910626; GB 9324986 D0 19940309; IE 921457 A1 19921118; PT 100456 A 19940531

DOCDB simple family (application)

**GB 9200801 W 19920501**; AU 1662192 A 19920501; EP 92908934 A 19920501; GB 9109837 A 19910507; GB 9324986 A 19920501;  
IE 921457 A 19920701; PT 10045692 A 19920506